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PREDSJEDNIKU HRVATSKOGA SABORA

Na temelju članka 196. Poslovnika Hrvatskoga sabora te sukladno članku 41. Zakona o proračunu (”Narodne novine” broj, 144/21) na PRIJEDLOG
DRŽAVNOG PRORAČUNA REPUBLIKE HRVATSKE ZA 2025. GODINU I PROJEKCIJA ZA 2026. I 2027. GODINU podnosim/imo sljedeći

AMANDMAN

BROJČANA OZNAKA I NAZIV PLAN ZA 2025. POVEĆANJE NOVI PLAN
2025.

PROJEKCIJA
ZA 2026. POVEĆANJE

NOVA
PROJEKCIJA

ZA 2026.
PROJEKCIJA

ZA 2027. POVEĆANJE
NOVA

PROJEKCIJA
ZA 2027.

065 MINISTARSTVO MORA, PROMETA I
INFRASTRUKTURE

1.735.968.201 3.000.000 1.738.968.201 2.083.292.295 3.000.000 2.086.292.295 1.778.377.149 2.000.000 1.780.377.149

06505 Ministarstvo mora, prometa i
infrastrukture

1.436.784.998 3.000.000 1.439.784.998 1.815.466.336 3.000.000 1.818.466.336 1.519.094.531 2.000.000 1.521.094.531

31 PROMET, PROMETNA
INFRASTRUKTURA I KOMUNIKACIJE

1.436.784.998 3.000.000 1.439.784.998 1.815.466.336 3.000.000 1.818.466.336 1.519.094.531 2.000.000 1.521.094.531

BROJČANA OZNAKA I NAZIV PLAN ZA 2025. SMANJENJE NOVI PLAN
2025.

PROJEKCIJA
ZA 2026. SMANJENJE

NOVA
PROJEKCIJA

ZA 2026.
PROJEKCIJA

ZA 2027. SMANJENJE
NOVA

PROJEKCIJA
ZA 2027.

020 VLADA REPUBLIKE HRVATSKE 156.102.013 3.000.000 153.102.013 166.961.664 3.000.000 163.961.664 153.967.848 2.000.000 151.967.848
02005 Vlada Republike Hrvatske 7.636.583 3.000.000 4.636.583 6.751.184 3.000.000 3.751.184 6.735.307 2.000.000 4.735.307

OBRAZLOŽENJE

Potrebno osigurati sredstva za izgradnju sjeverne obilaznica grada Knina . Naime Grad Knin je obzirom na dosta skuplju varijantu južne obilaznice
na temelju analize troškova Hrvatskih cesta , razmotrio alternativno riješenje i izmjenio i dopunio Generalni urbanistički plan . Osim



financijskih razloga tu su bili i ekološki obzirom na ugrožavanje brojnih životnih staništa i nametanje latentne opasnosti na ekološki sustav
rijeke Krke . Sjeverna obilaznica grada Knina bi dakle trebala biti 5 puta manjeg troška od prvotne južne, a i ekološki prihvatljivija .

Ivica Ledenko, zastupnik   __________________________


